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     VERSLAG ALGEMENE VERGADERING JEUGDRAAD                                                             

29 FEBRUARI 2024   

Verwelkoming 
Aanwezig:  

Sam Peeters en Matteo Moriau (KLJ Zoersel), Tine Vervecken (Akabe KrisKras), Lina Hassan en 

Robinne De Wreede (Chiro Waks), Sienna Nijs en  Rune Sleeuwaert (KLJ Halle),  Casper Stevens, 

Louis Van Gorp, Thomas Verbiest, Wout Riket  (JH De Non), Héline Jochums, Jasper Vermeiren en 

Seppe Van Rossum (Scouts Zoersel), Thije Liekens (JNM), Eef Verheyen (JH Zoezel),  Anne Ooms 

en Seni Roosen (chiromeisjes SA), Kobe Govers, Joachim Deryckere en Robbe Van Looveren 

(chirojongens Sint-Antonius), Alan Lefevere (agendacommissie), Lieselotte Van Arnhem 

(jeugdraadvoorzitster), Kristien Schryvers (jeugddienst), Luc Kennis (schepen voor jeugd) 

 

Verontschuldigd : Julie Fierens (H-Eerlijk Zoersel) 

 

Verwelkoming en Kennismakingsrondje :  

We organiseren vandaag de jeugdraad bewust in het lokaal van JH JoeNiz. Sinds de samenwerking 

met het de vzw Jeugdhuis JoeNiz is stopgezet, organiseerde we nog woeniez@joeniez en 

fridiez@joeniez. Dit laatste werd vroegtijdig stop gezet wegens omstandigheden. Eén van de jongeren 

hierbij betrokken maakt nu deel uit van het bestuur van JH De Non. De andere jongeren gaven aan dat 

ze gehoopt hadden dat er meer volk zou komen op vrijdag, dit bleek echter beperkt. Toch willen we dit 

lokaal blijven inzetten als ontmoetingsplek voor Zoerselse jongeren, vandaar de vraag hoe jullie dit 

zien ?  

- JH De Non : Ze geven aan dat ze zelf ook vrijwilligers zoeken. Ze zijn dus blij dat Wout 

hun bestuur is komen vervoegen.  

- Chirojongens Sa : Er werd binnen de chiro besproken of het openhouden een jaartaak kon 

zijn binnen de chirowerking. Chirojongens willen de focus houden op hun eigen werking 

en kunnen dit er niet zo maar bij nemen. De vraag werd ook gesteld aan oudleiding, deze 

bleken ook niet geïnteresseerd.  

Joachim zelf zou het spijtig vinden dat er niets meer zou zijn voor de jeugd in Sint-

Antonius. Hij moet echter toegeven dat er op dit moment niet lukt om jongeren uit Sint-

Antonius te mobiliseren.  

- JH Zoezel : Is het een idee om er een fuif te organiseren met als doel een nieuw bestuur te 

werven ?  

De schepen voor jeugd geeft aan dat het gemeentebestuur dit als jongerenplek wil behouden 

Hij wil bekijken of er een samenwerking mogelijk is om er een woensdagnamiddag werking 

uit te bouwen. De schepen is zelf langs geweest op vrijdag en heeft zelf vastgesteld dat er niet 

echt extra volk op vrijdag af kwam zoals de jongeren hadden gehoopt.  

 

Goedkeuring verslag jeugdraad 29/02/2024:  

Tijdens de vergadering werden geen opmerkingen of vragen geformuleerd bij het verslag.  

 

Adviseren  
 
Speerpuntactie :  

Scouts Zoersel organiseert van 9 t.e.m. 11 augustus 2024 de Nacht van de Long Man. 

Op 8/8 wordt er gestart met een zomerbar en beerpong. Op 9/8 voorzien ze een BBQ. Traditioneel zijn 

er op zaterdag 10/8 live optredens. Op  Ze vragen of dit evenement kan erkend worden als 

speerpuntactie.  

➔ De jeugdraad geeft een positief advies bij de aanvraag tot erkenning  

 
Participatiereglement :  
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Aan de hand van een PPT-presentatie wordt er toelichting gegeven bij de verschillende rubrieken in 

het participatiereglement : 

- Openbaarheid van bestuursdocumenten 

- Meldingen beleidsignalen en klachten  

- Participatie (ladder van Lansink) 

o Structureel via adviesraden o.a. de jeugdraad 

o Structureel via Hoplr – Denkmee platforum, wijkbudgetten  

- Occasionele participatie via bestuursorganen (gemeenteraad, verzoekschrift, 

volksraadpleging) 

- Andere occasionele participatie : verschillende methodieken, openbaar onderzoek 

 

De agendacommissie heeft een ontwerpadvies voorbereid dat vooraf werd doorgestuurd.  

Advies jeugdraad bij Participatiereglement :  

 I. Inleiding 

Het participatiereglement vormt de basis voor de betrokkenheid van jongeren in de 

besluitvorming van onze gemeente. Het is een cruciaal instrument om ervoor te zorgen dat de 

stem van de jeugd gehoord wordt en dat zij een actieve rol kunnen spelen in het vormgeven 

van hun leefomgeving. Onze analyse richt zich op diverse aspecten van het reglement. 

II. Toegankelijkheid en Begrijpelijkheid 

Het reglement dient als leidraad voor jongeren, maar de gebruikte taal kan ontoegankelijk zijn 

voor bepaalde leeftijdsgroepen. Het pleidooi is om de tekst te herzien en te vereenvoudigen, 

zodat het begrijpelijk is voor jongeren van verschillende leeftijden en achtergronden. Hierdoor 

wordt de participatie van een breder scala aan jongeren bevorderd. 

III. Diversiteit van Inspraakmogelijkheden 

De voorgestelde inspraakkanalen zijn voornamelijk traditioneel, zoals vergaderingen. In het 

digitale tijdperk is er een overvloed aan communicatiemiddelen die jongeren dagelijks 

gebruiken. Het reglement moet worden aangepast om ruimte te bieden aan online platforms, 

sociale media, en andere moderne communicatiemethoden. Hierdoor wordt een breder scala 

van jongeren bereikt. 

IV. Betrekking van Jongere Leeftijdsgroepen 

Hoewel het reglement jongeren aanspreekt, lijkt de focus voornamelijk te liggen op oudere 

leeftijdsgroepen. Het is noodzakelijk om specifieke initiatieven te ontplooien die gericht zijn 

op de jongste burgers. Denk hierbij aan workshops, educatieve programma's en activiteiten die 

jongeren enthousiasmeren om hun stem te laten horen. 

V. Feedbackmechanisme en Transparantie 

Een duidelijk feedbackmechanisme is cruciaal voor het participatieproces. Het reglement moet 

specifieke procedures bevatten over hoe jongeren feedback kunnen geven en hoe deze 

feedback wordt verwerkt. Transparantie in dit proces vergroot het vertrouwen van jongeren in 

het systeem. 

VI. Budget voor Jeugdgerelateerde Initiatieven 

Financiële steun voor jeugdgerelateerde initiatieven is van essentieel belang. Het reglement 

zou een specifiek budget moeten toewijzen aan projecten en ideeën die direct gerelateerd zijn 

aan de behoeften en belangen van jongeren. Dit bevordert niet alleen actieve deelname, maar 

toont ook de gemeentelijke toewijding aan de jeugd. 

VII. Periodieke Evaluatie 

Om ervoor te zorgen dat het participatiereglement relevant blijft, pleiten wij voor een 

periodieke evaluatie, bijvoorbeeld om de twee jaar. Deze evaluatie, in samenwerking met de 

Jeugdraad, zorgt ervoor dat het reglement aangepast wordt aan de evoluerende behoeften en 

verwachtingen van jongeren. 

De algemene vergadering gaat akkoord met bovenstaand advies. Het is immers belangrijk dat de 

participatie en inspraak voor kinderen en jongeren niet op dezelfde manier gebeurd als bij de 

volwassenen maar op maat van de doelgroep. De communicatie met de jongeren om hen te informeren 

of te bevragen gebeurd best via sociale media.  
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Mededelingen   
 

Terugkoppeling vragen en adviezen vorige jeugdraad 

- Aanvraag tot erkenning Aspibal als speerpuntactie.  

➔ Door het wegvallen van de jeugdraad in december was er geen mogelijkheid om op de 

algemene vergadering de aanvraag speerpuntactie voor het aspibal ter advisering voor te 

leggen. De agendacommissie ging akkoord dat dit met een positief advies zou worden 

voorgelegd aan het schepencollege. Chirojongens SA vroegen ook een tussenkomst voor de 

huur van een mobiele mindervalide-toilet. Dit werd toegestaan. Om tot uitbetaling van de 

tussenkomst te kunnen overgaan, moeten chirojongens nog wel de factuur van de huur van het 

toilet bezorgen.  

- Bevraging Goegespeeld Gemeente :  

➔ Het schepencollege ondertekende het GoeGespeeld Charter (https://www.goegespeeld.be/). 

Zoersel mag zichzelf dus een GoeGespeeld-gemeente noemen. Het Goegespeeld secretariaat 

stuurde een bevraging rond waarbij ze enkele vragen stelde : o.a. op welke GoeGespeeld actie 

ben je trots ? Welke Goegespeeld-acties plan je nog in ?  

➔ Het schepencollege is trots op de realisatie van het Dwergenbos en het Smisplein. Ze hebben 

niet dadelijk een speelsite naar voor geschoven die willen aanpakken.  

➔ De jeugdraad had vorige keer de site van de Welvaert en inclusieve speeltoestellen voor het 

park van Halle voorgesteld.  

o In de overeenkomst tussen de gemeente met Natuurpunt rond het beheer van Domein 

de Welvaert staat dat Natuurpunt verantwoordelijk is voor de speelse inrichting 

buiten. Akabe en JNM nemen dit best mee naar hun volgende overleg met 

Natuurpunt.  

o Inclusieve speeltoestellen : hier dient nog bekeken wat er toegestaan is volgens het 

parkbeheersplan.  

o De toestellen achter bieb in Halle terug geplaatst na herstelling 

o De veiligheidsverslagen van Igean van elk speelplein zijn binnen gekomen. Er is een 

overleg gevraagd met de technische dienst om te bekijken welke investeringen er best 

worden ingepland.  

➔ De schepen voegt toe dat er in Sint-Antonius achter de post door ruimtelijke ordening 

gevraagd is aan de projectontwikkelaar DCA om speelruimte te voorzien. In Halle is er 

mogelijk ook nog ruimte in de tuin van zaal Halle-Luja. In Zoersel wordt op termijn een 

oplossing gezocht voor de blinde vlek aan de oostelijke kant.  

- Het vinden van een tijdelijk tewerkgestelde hoofdanimator voor 3 maanden verloopt de laatste 

jaren moeizaam. Ook het stilvallen van 2 jeugdhuizen eind 2022 en de bezorgdheden rond 

hangjongeren op de site Achterstraat heeft het schepencollege ertoe aangezet over te gaan tot 

aanwerving van een animator-ontmoetingswerker ter versterking van de jeugddienst. Er zijn 7 

kandidaturen binnen gekomen.  

- Voor de speelpleinwerking zijn we ook op zoek naar monitoren. Mochten er vanuit jullie 

verenigingen geïnteresseerden zijn, laat ze weten dat ze zich voor 4/3 kandidaat moeten 

stellen.  

Inspraak en participatie :  
Evaluatie werking en acties jeugdraad :  

- De geplande bierfietsactiviteit werd geannuleerd omdat er te weinig inschrijvingen waren. 

Er kwam ook de reactie dat de activiteit niet echt voor alle Zoerselse jongeren open stond 

en OBNM eigenlijk al een activiteit was voor jeugdwerkers. De agendacommissie besloot 

om als (minimum 40 inschrijvingen, inkom 7 euro) alternatief in elk jeugdhuis een gratis 

vat aan te bieden en door te vragen op een aantal vaststellingen uit de gedane bevraging.  

o De aanwezigen vonden het gezellig.  

- Vorming reanimatie  
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o De vorming was zinvol en voldoende afwisselend en interactief.  

- Het actieplan 2024 van de jeugdraad werd goedgekeurd door het schepencollege. Voorstel 

is om te onderzoeken of we een try-out van Tomas Smith kunnen boeken in september. -> 

goed plan.  

- Chiromeisjes SA hebben tijdens de leefweek de instagrampagina overgenomen van de 

jeugdraad. Als er nog een vereniging is die vb bij kampverkenning een overname wl doen, 

laat het weten.  
- Gaat de jeugdraad akkoord dat ter ondersteuning van de Buitenspeeldag het vieruurtje en 

een bedankje voor de vrijwilligers door de jeugdraadkas wordt gestort.  

- Vanuit de werkgroep Buitenspeeldag kwam de vraag of de jeugdraad het vieruurtje voor 

zijn rekening wil nemen. -> Akkoord.  

Er werd ook gevraagd of er toch geen jeugdwerkers zijn die kunnen komen schminken. 

Chiro Waks en chiromeisjes SA gaan navragen of er aspiranten zijn die dit willen doen.  

- Voorbije dinsdag was ging het infomoment voor jongeren voor Bohicon door. Er is 

gevraagd om dit online te herhalen? Vraag na aan jullie mede-leiding wie er interesse 

heeft en laat het weten.  

- De agendacommissie kan versterking gebruiken. Als agendacommissielid beslis je mee 

wat en hoe iets besproken wordt op de jeugdraad en kunnen er ontwerpadviezen 

voorbereid worden. Je komt hiervoor 1.5 tot 2 weken vooraf samen.  

De volgende agendacommissie gaat fysiek door op zondag 24/3 van 11 tot 13u. 

Geïnteresseerden welkom.  

- In het voorjaar van 2023 werden er bevragingen gedaan bij de lagere schoolkinderen. In 

het najaar werd het jeugdwerk en individuele jongeren bevraagd. De bedoeling is om daar 

nu speerpunten uit te halen. Sam en Matteo willen dit wel mee bekijken.  

Rondvraag mogelijke speerpunten :  

o beter openbaar vervoer : aansluiting richting Antwerpen  

o betere fietspaden :  

▪ betere verbindingen tussen Zoersel en Halle ’s nachts is het te donker 

▪ fietspad tussen Vesalius en Trappisten 

▪ Oostmallebaan  

▪ SA-Zoersel 

▪ Zoersel – Oostmalle  

o jeugdhuizen :  

▪ openheid buurtbewoners t.o.v. jeugdhuizen 

▪ Uitwisseling Jh-zen -> onmoetingswerker  

o opslagplaats voor materiaal jeugdverenigingen (2x) 

o studentencafé SA – Joeniz openhouden 

o efficiënt communiceren : LED-schermen, QR-codes op poster 

o jeugd meer aanbod laten komen in Magazine  vb Jeugdverenigingen in september 

in the picture 

o Joeniz open houden 

o middelen voor renoveren of vervangen van jeugdlokalen (chiro Waks, chiro’s 

Sint-Antonius, …) 

o jeugdverenigingen gratis afval aanleveren containerpark 

o berging voor het materiaal van speelplein 

  

samengevat :  

 mobiliteit (fietspaden, openbaar vervoer) 

 Communicatie  

 Jeugdwerk : onderdak, afval 

Reactie schepen :  

 Fietspaden tussen Zoersel / SA en Malle vallen onder Vlaams Gewest.  

Er werd met de scholen actie gevoerd om dit aan te kaarten bij het Vlaams Gewest.  

Wat het openbaar vervoer betreft en de verbinding tussen SA en Halle wordt dit 

telkens aangekaart tijdens het overleg met de vervoersregio.  
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De schepen onderzoekt of er garageboxen geplaatst kunnen worden aan Beuk en Noot. 

Er is hiervoor budget voorzien in de begroting.  

Werkgroep subsidiereglementen :  

Bij de subsidieberekening bleek dat JNM niet langer voldeed aan de 

erkenningsvoorwaarde die bepalen dat de helft van de leden van Zoersel moet zijn. Dit 

werd besproken met de schepen en er is enkel rekening gehouden met de leden van 

Zoersel (cfr. Natuurvrienden bij de sportverenigingen).  

De cultuurraad heeft zijn erkenningsreglement aangepast. We dienen te bekijken hoe we 

dit voor de jeugdverenigingen gaan bepalen.  

Het nieuwe decreet heeft ook een nieuwe definitie opgenomen over wat jeugdwerk is. 

Moet er bekeken worden of dit mee genomen dient te worden en het erkenningsreglement 

moet aangepast worden.  

Formaat de koepelorganisatie van jeugdhuizen spreekt over open jeugdwerk. Moeten we 

dit ook opgenomen worden in het erkenningsreglement ?   

  
Speelruimte  :  

- De jeugdraad had vorige keer de site van de Welvaert en inclusieve speeltoestellen voor 

het park van Halle voorgesteld als mogelijke speelplekken om in te investeren.  

o In de overeenkomst tussen de gemeente met Natuurpunt rond het beheer van Domein 

de Welvaert staat dat Natuurpunt verantwoordelijk is voor de speelse inrichting 

buiten. Akabe en JNM nemen dit best mee naar hun volgende overleg met 

Natuurpunt.  

o Inclusieve speeltoestellen : hier dient nog bekeken wat er toegestaan is volgens het 

parkbeheersplan.  

o De toestellen achter bieb in Halle terug geplaatst na herstelling 

o De veiligheidsverslagen van Igean van elk speelplein zijn binnen gekomen. Er is een 

overleg gevraagd met de technische dienst om te bekijken welke investeringen er best 

worden ingepland.  

- De schepen voegt toe dat er in Sint-Antonius achter de post door ruimtelijke ordening 

gevraagd is aan de projectontwikkelaar DCA om speelruimte te voorzien. In Halle is er 

mogelijk ook nog ruimte in de tuin van zaal Halle-Luja. In Zoersel wordt op termijn een 

oplossing gezocht voor de blinde vlek aan de oostelijke kant.  

 

Jeugdwerk ondersteunen  

- Verenigingsloket : https://youtu.be/9NK-eASI6UU?si=4v7OJc_48zKVva-U 

De Vlaamse overheid lanceerde het Verenigingenloket. Als verenigingen kan je gratis een 

account aanmaken. Als je gebruik wil maken van Vlaamse subsidies zal je die via dat 

portaal kunnen aanvragen. Als gemeente onderzoeken we nu ook hoe de info van de 

gemeentelijke ondersteuning via de gemeentelijke website gekoppeld worden aan het 

verenigingenloket.  

- Gesprekken met jeugdverenigingen  :  

o Scouts Zoersel :  

Jasper en Seppe stelde de vraag of ze gebruikszekerheid kunnen krijgen over het gebruik 

van het speelbos aanpalend aan hun lokaal nu de gemeente er eigenaar van geworden is.  

o JH Zoezel :  

JH Zoezel vraagt of ze toestemming krijgen om meer dan 2 evenementen per maand in de 

fuifzaal mogen laten doorgaan.  

Belangrijk is dat er dan snel werk wordt gemaakt van de geluidslekken.  

o Chiro Waks :  

Hun lokaal staat op grond van de kerkfabriek. Op lange termijn zullen ze moeten bekijken 

hoe ze hun lokaal kunnen verbeteren om klachten rond geluidsoverlast te beperken. 

Andere piste is om te verhuizen naar een andere site.  

https://youtu.be/9NK-eASI6UU?si=4v7OJc_48zKVva-U
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o Chiro’s Sint-Antonius :   

In de zoektocht naar een locatie voor het optrekken van een nieuw lokaal voor beide 

chiro’s is het bisdom en de projectleider die eigenaar is van de site achter de lokalen van 

de chiromeisjes aan zet. Pas als ze tot een overeenkomst komen om een grondruil door te 

voeren kan er worden verder gewerkt. Er werd onderzocht of de gemeente de gronden 

kan overkopen. Hiervoor moet de gemeente een schattingsverslag opvragen. De prijs is in 

oktober/november binnen gekomen en was veel te hoog. Er wordt nu bekeken of na de 

grondruil het bisdom bereid is om een recht van Opstal toe te staan aan de gemeente die 

dan verder kan bekijken met de chiro hoe er lokalen kunnen worden opgetrokken.  

Eerst moet er dus zekerheid komen over de grond van de projectontwikkelaar.  

Dwergenbos/-bergen, speelplaats Beuk en Noot zijn speelruimte in de omgeving die het 

mogelijk maken om mits het maken van goede afspraken de twee chiro’s samen te 

huisvesten.  

 

Feestbeleid :  

- Gemeentelijke fuifzaal Jh Zoezel : Er is ondertussen een milieuvergunning afgeleverd met 

een voorlopig geluidsdebiet van 90dBa. Zodra de geluidslekken zijn weggewerkt is het 

toegestane geluidsdebiet 95 dBa. Zie ook eerder vraag van JH Zoezel om het gebruik van 

het gebouw te optimaliseren door meer dan 2 openbare evenementen met elektronisch 

versterkte muziek toe te staan.  

- De aanbouw aan zaal Klavier door toneelkring Jukschot en Okra zal eind maart opstarten. 

Mits het voorzien van een automatische nooddeur en doorgang via dit lokaal, blijft het 

mogelijk om te fuiven in zaal Klavier.  

 

Bespreken  
Rookvrije generatie : 

Vanaf 2025 komt er een verbod op roken en vapen op bepaalde plaatsen waar er vaak kinderen 

vertoeven. De gemeente wil haar actie dan ook eerder sensibiliserend opzetten in aanloop van het 

verbod. De communicatiedienst vraagt : met welke boodschap jongeren best gesensibiliseerd kunnen 

worden? 

- Via sociale media : instagram -> belangrijk is dat jeugdverenigingen dit delen via hun 

eigen instagram,   

- Boodschap : choquerende beelden hebben impact.  

  Belangrijk te informeren over de gevaren van Vapen.  

  Goed idee om scholen te betrekken.  

Vraag Crucea 

Een jongere uit Crucea nam contact op met de vraag of er interesse is bij Zoersele jongeren om een 

uitwisseling op te zetten. Robine (chiro Waks) en Eef (Jh Zoezel) zijn persoonlijk geïnteresseerd. We 

bezorgen hen de contactgegevens zodat ze zelf rechtstreeks contact kunnen opnemen.  

De jeugddienst had eerder al verduidelijking gevraagd hoe ze dit zien, maar hierop was nog geen 

reactie gekomen voor de jeugdraad.  

Aan u 
 

Vragen en voorstellen en suggesties rond de kind- en jeugdvriendelijkheid van de gemeente 

- Rune informeert of het klopt dat ze bij fuiven waar minder dan 1000 bezoekers verwacht 

worden, de inzet van 2 externe security voldoende is.  

➔ De schepen bevestigd dat dit zo is.  

- Héline informeert of de gemeente via een google forms een bevraging kan doen bij 15-

17jarigen waarom ze niet langer naar fuiven komen en wat ze missen ? 

➔ De jeugddienst vreest dat er weinig reactie zal komen op een googleforms-bevragen 

en stelt voor om dit rechtstreeks aan de jongeren te bevragen.  
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➔ Jeugdhuis De Non denkt dat de jeugdverenigingen met iets nieuws moeten komen. Nu 

zijn de fuiven teveel herhaling van altijd hetzelfde.  

➔ Fuiven draaien nu vaak negatief omdat er heel wat kosten zijn voor huur van materiaal 

en inzet van veiligheidsmateriaal en -personeel. Jeugdverenigingen nemen nu grote 

risico’s als ze een fuif organiseren.  

Vb 17.000 euro kost voor een tentfuif te organiseren. Verenigingen zijn niet meer 

geneigd om tentfuiven en openluchtfeestjes te organiseren. Het blijft wel belangrijk 

dat er ruimte blijft om te fuiven.  

➔ Het klopt dat er een generatie jongeren is die door corona niet echt heeft leren uitgaan. 

Ze hangen meer rond op straat of komen samen in hun tuin(huis).  

➔ Scouts Zoersel vraagt of het einduur kan verlaten. In Malle zou een feestje tot 5u 

binnen kunnen verder gaan.  

- Scouts Zoersel meldt dat er een raam stuk is gemaakt na een inbraak en dat het slot van de 

Hoeve kapot is.  Aangezien dit een gemeentelijke lokaal is vraagt scouts of de gemeente 

dit kan maken en sleutels kan voorzien.  

- Is er ergens een lijst beschikbaar van kamplocaties?  

o https://www.kampas.be/nl 

o Op zoek naar een kamp- of weekendplaats in Vlaanderen? Jeugdverblijven.be. 

o Op zoek naar een kamp- of weekendplaats in Wallonië? Votrecamp.be. 

o www.opkamp.be 

o https://www.facebook.com/groups/495570190572116/ 

o  

Aankondigingenrondje openbare activiteiten 

 

09/03 Natuurpuntquiz ism JNM Voorkempen @De Welvaert 

15/03 Trafficlightfuif KLJ Zoersel 

16/03 Saint-Patricksday JH De Non 

Spaghettislag Chiro Waks Zoersel 

23/03 Après-Ski@JH De Jeugdhuis De Non 

Sint-Teunes drinkt en swingt Chiro Jongens Sint-Antonius 

13/04 Non-quiz JH De Non 

19/04 Long Man on the Loose Scouts Zoersel 

20/04 I love to Aspi Aspibal St-Teunis 

21/04 Brunch Chiro Waks Zoersel 

Carwash jonggivers Scouts Zoersel, Jh Zoezel 

01/05 Kinderdisco Jh Zoezel 

05/05 Ijssalon Chiro Sint-Antonius 

10/05 Scourocup KFC Eendracht Zoersel 

11/05 Kerels Carwash @ chirojongens Sint-Antonius 

12/05 Spaghettislag Scouts Zoersel 

 

Post en Weetjes   
- Flyer vrijwilligersbeurs 30 maart 24 

 

Volgende jeugdraad :  

- Do 18/04/24  19u agendacommissie online 

- Di 30/04/24 20u jeugdraad, 1.1 Bethaniënhuis 

 
 

 

https://www.kampas.be/nl
https://www.jeugdverblijven.be/
https://votrecamp.be/
http://www.opkamp.be/
https://www.facebook.com/groups/495570190572116/
https://www.facebook.com/profile.php?id=100064620162465&__cft__%5b0%5d=AZWqrFvVeKAJAARLJooXOWIvdaSs5DU8IprTHVqU639pz-Wbo_3_rka7wfpLWN9gfnQSHepXBlHwMl6uioBoA5921JHrfVYeecH8zJho6CWcaXOgq8-tdIn7LR3WQbQVjSKQFnkFRF4CRiHiJONSd9S9&__tn__=-%5dK-R
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